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Protokół nr 5/2015  

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 31 marca 2015  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu oraz pozostałych Komisji Rady Miejskiej 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Architektury, Inwestycji, Gospodarki 

Gruntami i Gospodarki Komunalnej – Mirosław Twardowski 

Inspektor Urzędu Miejskiego ds. promocji gminy, współdziałania i kontaktów – 

Alicja Łopatka, 

Prezes ZUK – Edyta Dopierała, 

Redaktor Życia Gostynia- Agata Fajczyk, 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Budżetu – Tomasz Pawlak.  

 

Ad. 2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu przedstawił 

porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) Powołania radnego Tadeusza Ludwiczaka w skład Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu 
 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało     

4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

Nieobecna radna Magdalena Przybylak. 
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Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Nieobecni radni: Magdalena Przybylak i Tomasz Szczepaniak. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

Nieobecny radny Tomasz Szczepaniak. 

Przybyła Magdalena Przybylak. 

 

b) Powołania  radnego Tadeusza Ludwiczaka w skład Komisji Rolnictwa       

i Ochrony Środowiska 
 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 6 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

Nieobecny radny Tomasz Szczepaniak. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

Nieobecny radny Tomasz Szczepaniak. 

 

c) rozpatrzenia skargi na dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury    

w Borku Wlkp. 
Przybył radny Tomasz Szczepaniak. 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Tomasz Pawlak stwierdził, że sprawa ma 2 

aspekty: 
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1. Rozwiązanie stosunku pracy – powstał spór pomiędzy pracodawcą                    

a pracownikiem. Właściwym organem do rozpatrzenia powstałego sporu jest sąd 

pracy, o ile skarżący wystąpi ze stosownym powództwem. 

2. Działalność Dyrektora M-GOK – po zadaniu pytań i udzieleniu odpowiedzi,   

Komisja nie widzi błędów i uchybień. 

Komisja Doraźna uznała skargę za bezzasadną. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

d) zgłoszenia sołectw Gminy Borek Wlkp. Do Programu “Wielkopolska 

Odnowa Wsi 2013-2020” 

 

Głos zabrała inspektor ds. promocji gminy - Alicja Łopatka, która 

poinformowała, że Gmina Borek Wlkp. należy do programu od 2013r. W roku 

2014 dotację w wysokości 30 tysięcy złotych otrzymało Zalesie. Ponieważ nie 

udało się uzyskać dofinansowania dla projektu Sołectwa Głoginin, w roku 2015 

wniosek jest składany ponownie. P. Łopatka dodała również, że projekty można 

podzielić na inwestycyjne i nieinwestycyjne, a warunkiem przystapienia do 

programu, jest wykazanie wkładu własnego w wysokości minimum 30% kosztów 

kwalifikowalnych (może to być zabezpieczone w funduszu sołeckim).Radna 

Magdalena Przybylak zapytała o rodzaj wnioskodawcy. Pani Łopatka 

poinformowała, że może to być gmina lub sołectwo w porozumieniu                    

z organizacją pozarządową. Dodała również, że aplikowanie o środki w 2016 r. 

wymaga przez sołectwo opracowania Planu Odnowy Miejscowości. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 
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Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Głos zabrał P. Mirosław Twardowski – Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska, Architektury, Inwestycji, Gospodarki Gruntami i Gospodarki 

Komunalnej, który poinformował, że zanim program zostanie przyjęty, musi 

zostać zaopiniowany przez wszystkie koła łowieckie z naszego terenu. Jedyną 

uwagę dotyczącą egzekwowania przepisów w sprawie wałęsających się psów 

zgłosiło Koło Łowieckie „Łoś”. P. Twardowski dodał, że w Gminie Borek Wlkp.  

za odławianie zwierząt odpowiedzialny jest Zakład Usług Komunalnych. Jeżeli 

zwierzęta nie są ranne i nie są chore, są przewożone do miejsca tymczasowego 

przetrzymywania. Rocznie odławianych jest ok. 10-12 psów, z czego 25% 

zwierząt znajduje swojego właściciela, ok. 6 trafia do schroniska, a pozostałe są 

adoptowane. 

Koszty ponoszone przez gminę: 50 800 zł, z czego: schronisko w Henrykowie – 

30 000 zł, 10 800 zł – wyłapywanie bezdomnych zwierząt, 1 500 zł - opłaty 

weterynaryjne, zapewnienie miejsca dla zwierząt gospodarskich - 3 000 zł, 

dokarmianie wolno żyjących kotów 500, Farmutil – 5 000 zł.  

Radny Romuald Gawroński zadał pytanie dotyczące ilości psów z terenu naszej 

gminy przebywających w schronisku w Henrykowie. P. Twardowski wyjaśnił, że 

jest ciągłe obłożenie w wykupionych przez gminę kojcach – jeżeli zwolni się 

miejsce, to za chwilę pojawia się kolejny pies. 

Radny Michał Dopierała zapytał o ilość psów mogących przebywać w jednym 

kojcu, a także o miesięczny koszt ich utrzymania. Odpowiadając, P. Twardowski 

zaznaczył, że jeden kojec przeznaczony jest na dwa psy, a miesięcznie gmina na 

utrzymanie wszystkich psów w schronisku przeznacza ok. 2 000 zł.  

Kolejne pytanie radnego Michała Dopierały dotyczyło możliwości znalezienia 

tańszej oferty, ponieważ z kalkulacji wynika, że utrzymanie zwierzęcia jest 

droższe niż człowieka bezdomnego. Odpowiedź udzielona przez                         

P. Twardowskiego wskazywała, że w pobliżu nie ma schroniska, w którym 

byłyby wolne miejsca, a ponadto gmina jest właścicielem 3 kojców                     

w Henrykowie. 
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Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

4 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od głosowania, nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 8 członków Komisji, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania, nikt nie był przeciwny. 

 

f) zarządzenia wyborów organów Osiedla Borek Wlkp. 

 

Opinia:  

Komisji Rewizyjnej: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej głosowało  

5 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie był 

przeciwny. 

 

Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego: pozytywna, za wydaniem opinii pozytywnej 

głosowało 7 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania i nikt nie 

był przeciwny. 

 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 4 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: pozytywna, za wydaniem opinii 

pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie wstrzymał się od głosowania 

i nikt nie był przeciwny. 

 

 

 

Ad.4. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Pawlak odczytał pismo z Komendy Powiatowej 

Policji w Gostyniu dotyczące regulaminu stadionu, które stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Głos zabrał radny Romuald Gawroński informując, że Stadion Miejski posiada 

regulamin. Zwrócił natomiast uwagę na brak policji podczas odbywających się 

tam meczy.  

Radny Damian Florczyk zaznaczył, że policja wkracza na dany teren na wyraźne 

zgłoszenie organizatora imprezy. 

Uzgodniono, że pismo zostanie przekazane Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, 

Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, która zajmie się 

sprawą. 

Następnie głos zabrał Burmistrz informując, że musi uzyskać jednoznaczną 

odpowiedź dotyczącą budowy sali, której powstanie na przełomie września           

i października 2015 r. warunkowane jest m.in. poniesieniem pierwszych kosztów 

w wysokości 1 500 zł na oczyszczenie ziemi. Szacunkowy koszt budowy sali 

namiotowej z 3 boiskami, nawierzchnią kładzioną maszynowo to ok. 2 mln 

złotych. Burmistrz podkreślił, że zastosowane dmuchawy spowodują, iż przy 

temperaturze na zewnątrz -10°C w ciągu godziny temperatura podniesie się do 

14°C-15°C. Niższe temperatury również nie stanowią problemu - dmuchawy 

będą szybciej pracować. Burmistrz odniósł się także do mających powstać szatni, 

które będą murowane.  

Radny Przemysław Skowronek zapytał o najbliższe miejsce usytuowania 

podobnej sali jaka ma powstać w Borku Wlkp. Burmistrz wyjaśnił, że tego typu 

obiekty znajdują się w okolicach Wrocławia i jeżeli radni będą mieli ochotę 

zapoznać się z ich funkcjonowaniem to zostanie w kwietniu zorganizowany         

w tym celu wyjazd. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Pawlak zawnioskował o wyrażenie zgody przez 

radnych na poniesienie wydatku 1500 zł na prace związane z mającą powstać salą 

namiotową. Za wyrażeniem zgody głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania, nikt nie był przeciwny. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.5. Zakończenie. 
 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak zakończył 

posiedzenie. 

 

 

    Protokołowała         Przewodniczący Komisji 

 

Jolanta Majchrzak      Tomasz Pawlak  


